
   R O M Â N I A 
 JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
      CONSILIUL JUDEŢEAN 
   Nr. IC/5351 din 3.06.2013 
          
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 29 mai 2013,  în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data de 29 mai 
2013 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului Administrativ al Judeţului Bistriţa-Năsăud, 
începând cu ora 15ºº. 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud  nr. 
154 din 23 mai 2013, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 29 mai 2013 în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin mass-
media. 

Din partea aparatului de specialitate participă: Moldovan Grigore Florin administrator 
public al judeţului, Nemeş Graţiela – director cabinet preşedinte; Mica Oprea – director 
executiv; Tiniş Viorel – director executiv; Deac Raluca – director executiv; Michiu Victor – 
arhitect şef; Jurje Ana – şef serviciu; Răscol Maria – consilier asistent; Vereş Paul – consilier 
principal; Palade Ionela – consilier asistent, Managerii instituţiilor subordonate: Ţărmure 
Gavril, Pintea Ioan, Gavrilaş Alexandru.  

În calitate de invitaţi participã reprezentanţii mass-media.              
 

* 
 

La şedinţă participă 29 consilieri judeţeni şi domnul preşedinte Emil Radu Moldovan.  
Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan adresează salutări tuturor participanţilor şi 

declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean. 
 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Sărut mâinile, bună ziua stimaţi colegi. Mă bucur să vă revăd. Bine aţi venit la şedinţa 

Consiliului judeţean. Cu permisiunea dumneavoastră o să vă prezint ordinea de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuţie bugetară pe 

anul 2011; 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuţie bugetară pe 

anul 2012; 
3. Proiect de hotărâre privind acordarea de sprijin financiar pentru unităţile de cult 

aparţinând cultelor religioase recunoscute în România în anul 2013; 
4. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.83/2009 privind aprobarea susţinerii implementării 
proiectului „Modernizarea, dezvoltarea şi echiparea Ambulatoriului Spitalului de 
Urgenţă al judeţului Bistriţa-Năsăud”; 
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului „Gestiunea în sistem 
informatic a Registrului Agricol şi a altor servicii publice destinate cetăţenilor, în 
cadrul unor unităţi administrativ – teritoriale din judeţul Bistriţa-Năsăud – 
proiect 1”; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului „Gestiunea în sistem 
informatic a Registrului Agricol şi a altor servicii publice destinate cetăţenilor, în 
cadrul unor unităţi administrativ – teritoriale din judeţul Bistriţa-Năsăud – 
proiect 2”; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului detaliat de venituri şi cheltuieli 
şi a programului cultural la Biblioteca Judeţeană „George Coşbuc” Bistriţa-
Năsăud pe anul 2013; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii al 
Bibliotecii Judeţene „George Coşbuc” Bistriţa-Năsăud pentru anul 2013; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului detaliat de venituri şi cheltuieli 
şi a programului activităţilor culturale la Centrul Judeţean pentru Cultură 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2013; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii al 
Centrului Judeţean pentru Cultură Bistriţa-Năsăud pentru anul 2013; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor finale ale evaluării 
managementului la Complexul Muzeal Bistriţa-Năsăud; 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului detaliat de venituri şi 
cheltuieli şi a planului de activitate la Complexul Muzeal Bistriţa-Năsăud pe anul 
2013; 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii al 
Complexului Muzeal Bistriţa-Năsăud pentru anul 2013; 

14. Proiect de hotărâre privind numirea în funcţia publică de director general al 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud a 
doamnei FONTUL DELIA-CLAUDIA, în urma concursului susţinut la ANFP Bucureşti.  

15. Proiect de hotărâre privind numirea doamnei COTFAS LILIANA în funcţia 
publică de director executiv, prin detaşare la Serviciul Public Comunitar de 
Evidenţă a Persoanelor Bistriţa-Năsăud, prelungire după obţinerea avizului de la 
Agenţia Naţională a Funcţionarilor Publici; 

16. Diverse. 
Dacă sunt propuneri de completare din partea dumneavoastră? Dacă nu supun votului 

dumneavoastră aprobarea ordinii de zi prezentate. Vă rog să votaţi. 
Cu  voturi “26 voturi pentru” ordinea de zi a fost aprobată. 
 
   La primul punct aprobarea Procesului-verbal a şedinţei Consiliului Judeţean Bistriţa-

Năsăud din data de 26 aprilie 2013. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu supunem votului 
dumneavoastră- PROCESUL-VERBAL al şedinţei ordinare din data de 26 aprilie 2013. 

Deschidem procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu  voturi “27 voturi pentru” procesul-verbal a fost aprobat. 

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuţie 

bugetară pe anul 2011; 
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Comisia economică, vă rog avizul. 
Stroe Iulian: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc.Comisia de administraţie, avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc.Comisia de urbanism, avizul. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc.Comisia de cultură, avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii.  

 
Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră Proiectul de hotărâre, vă rog să votaţi.  
Cu 28 voturi “pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuţie bugetară pe 

anul 2012; 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia economică, vă rog avizul. 
Stroe Iulian: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de administraţie, avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Comisia de urbanism, avizul. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Mulţumesc. Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură, avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră? Dacă nu deschidem 

procedura de vot, vă rog să votaţi. 
Cu 28 voturi “pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 
* 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Proiect de hotărâre privind acordarea de sprijin financiar pentru unităţile de 

cult aparţinând cultelor religioase recunoscute în România în anul 2013, cu 
amendamentul iniţiatorului pe care îl aveţi în mapă. Este o înţelegere între cele două culte 
greco-catiolice, care sunt pe teritoriul administrativ al judeţului Bistriţa-Năsăud în două 
arhiepiscopii, sau episcopii de Alba şi de Cluj-Gherla. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia economică, avizul. 
Stroe Iulian: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de cultură, avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Doamna Monica Săsărman, domnul Florin Urîte şi 

pe urmă domnul Neia Lăcătuş.  
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Mulţumesc domnule preşedinte, am formulat un set de amendamente prin care să fie 

diminuată suma de 400 mii de lei din anexa 1, alocată la cap.ortodocşi, la suma de 375 mii lei, 
diferenţa urmând să completeze anexa nr. 2 la hotărârea Consiliului judeţean în care, Parohiei 
ortodoxe Domneşti, să-i fie alocată suma de 10 mii lei, Parohiei ortodoxe Gledin 10 mii lei şi 
Parohiei ortodoxe Aluniş suma de 5 mii de lei. Cred că ştiţi domnule preşedinte la fel de bine 
ca şi noi situaţia parohiilor despre care am făcut menţiune, ştiţi de asemeanea că Parohia 
ortodoxă Domneşti a avut contractate o serie de lucrări de reabilitare a bisericii, biserica 
făcând parte din datele pe care eu le deţin din patrimoniul naţional. Parohia Gledin se justifică 
din prisma ştiu eu a turismului cultural, care a început să se dezvolte în zona respectivă şi că 
pentru a duce la capăt sau la buna îndeplinire a misiunii este nevoie de acestă sumă, şi 
Parohia Aluniș de asemenea are nevoie de lucrări de reabilitare. Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule consilier Urîte, vă rog. 
Radu Florin Urîte: - consilier județean – 
Bună ziua. Mulţumesc. Deci eu vreau să pun doar o întrebare, dacă din aceste fonduri 

nu se pot aloca şi pentru mici renovări Sinagogii din Bistriţa. Ştiu că nu îşi desfăşoară activităţi 
religioase dar are o amplă activitate culturală şi ştiu că a fost renovată mai mult din 
sponsorizări de la mediul privat. Mediul privat fiind în criză, mă gândesc că dacă se poate 
proporţional pentru că sunt şi este o prezenţă cred că foarte mare chiar şi în timpul 
săptămânii. Mulţumesc.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte -  
Dacă îmi permiteţi să vă răspund pe loc. Sumele au reieşit dintr-un calcul aritmetic de 

domnul Tiniş şi pe baza recensământului, în urma numărului de creştini, pentru fiecare cult 
religios recunoscut de lege în România. Pe legea aceasta nu putem să acordăm pentru 
activităţile aceste, în schimb ştim cu toţii că am alocat în buget o anumită sumă pe proiecte 
care urmează să fie analizate de către comisii care sunt activităţi cultural, sportive, mediu şi 
alte tipuri de activităţi şi fundaţia de concerte care administrează sinagoga este eligibilă pe un 
astfel de proiect şi trebuie să scriu în proiect acolo subscriu la ce spuneţi dumneavoastră, chiar 
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dacă mai este o activitate religioasă în sinagogă, e o instituţie religioasă care s-a transformat 
în una de cultură care aduce foarte multe beneficii de imagine judeţului. Domnul Neia Lăcătuş. 

Emil Neia Lăcătuș: - consilier judeţean - 
 Mulţumesc domnule preşedinte. Am şi eu o rugăminte la dumneavoastră dacă se poate 
să găsiţi modalitatea la Sărata avem o biserică baptistă de sine stătătoare, care are peste 120 
de membrii, să ne ajutaţi cum i-aţi ajutat şi pe cei din Năsăud. Rugămintea noastră, au lăsat o 
petiţie dacă se poate să găsiţi o modalitate să-i ajutăm şi pe cei din Sărata, dacă nu pe viitor 
să-i aveţi în vedere, şi ei sunt cu biserica în construcţie şi au nevoie şi ei acolo. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc domnule consilier. Să ştiţi că nu ducem lipsă de cereri, problematica e una 
foarte vastă. În principal, pentru a nu intra într-o discuţie pe care nu o mai terminăm 
niciodată, dăm conducerii bisericilor aceste sume care-şi gestionează, adică, cunosc cel mai 
bine problematica şi am încercat cel puţin alături de biserica ortodoxă să încercăm să ne 
ducem cu aceste sume în activitatea socială a bisericii. Poate o să mă întrebaţi de ce mai apar 
şi sumele acelea pe la mănăstiri, exact datorită acestui fapt la Mănăstirea Dobric de exemplu 
urează să construiască un cămin de bătrâni, avem un parteneriat, Consiliul judeţean cu 
Mitropolia ortodoxă de la Cluj, o construcţie ceea ce priveşte centrul de tineret de la Sîngeorz 
Băi şi de asemenea pentru Nuşeni, e un sprijin pentru ferma care doreşte să se construiască 
acolo, pentru activităţile care le au din punct de vedere social. Sigur ar fi îmbucurător dacă am 
avea resurse mai multe ca să-i putem ajuta, dar încercăm din ceea ce avem să facem ceea ce 
putem. Dacă mai sunt alte intervenţii? Dacă nu deschidem procedura de vot şi vă supun 
votului dumneavoastră Proiectul de hotărâre.  

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
 Cu amendamente domnule preşedinte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Scuze, vă rog avizele. 
Comisia economică, vă rog avizul. 
Stroe Iulian: - consilier – 
Aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură, avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Eu pentru operativitate vă supun votului varianta iniţiatorului, dacă trece se 
subînţelege, că amendamentele nu au sprijin şi cu permisiunea dumneavoastră deschid 
procedura de vot pentru anexa nr.1., vă rog să votaţi.  

Cu 18 voturi “pentru”,6 “abţineri” şi 2 voturi “împotrivă anexa 1 a fost 
adoptată. 

Deschidem procedura de vot pentru anexa 2. Vă rog să votaţi.  
Cu 23 voturi “pentru”, 1“abţineri” şi 5 voturi “împotrivă anexa 2 a fost 

adoptată. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Proiectul de hotărâre în integralitate. 
Cu 22 voturi “pentru”, 2 “abţineri” şi 5 voturi “împotrivă” proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul proiect de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind modificarea şi 

completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.83/2009 privind 
aprobarea susţinerii implementării proiectului „Modernizarea, dezvoltarea şi 
echiparea Ambulatoriului Spitalului de Urgenţă al judeţului Bistriţa-Năsăud”. O 
scurtă informare. În urma oportunităţii de a redepune acest proiect pe fondurile rămase din 
economiile făcute la ADR-NV, am reuşit să promovăm acest proiect, el este în fază terminală, 
urmează vizita în teren, săptămâna viitoare şi undeva până la finalul lunii iunie semnarea 
contractului. E o modificare de sume în deviz după actualizarea proiectului şi modificările care 
au fost necesare la proiect atât din punct de vedere al reabilitărilor din ambulatoriu, proiectul a 
crescut de 26 milioane la 36 milioane, aproximativ 8 milioane de euro şi pentru asta aş vrea 
public aici în faţa dumneavoastră să-i felicit pe colegii noştrii de la Direcţia dezvoltare durabilă 
şi proiecte europene care au avut o activitate susţinută, pentru că ştiţi cum e cu proiectele, 
primul venit, primul servit şi au reuşit să facă toate demersurile necesare pentru ca acest 
proiect să poată fi finanţat. Deci este vorba de majorarea între suma care a fost aprobată în 
vechiul proiect şi suma care a reieşit după actualizarea şi redepunerea proiectului la ADR-NV 

Comisia economică, avizul, vă rog. 
Stroe Iulian: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc.Comisia de cultură, avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de urbanism, avizul. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Dacă sunt intervenții? Vă rog domnule Curteanu. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Iniţial nu era trecută pe ordinea de zi a comisiei de 

urbanism dezbaterea acestui Proiect de hotărâre, am solicitat pentru că totuşi este vorba de 
nişte documentaţii tehnico-economice care stau la baza acestei hotărâri şi la baza depunerii 
proiectului. Evident că ne-a sărit şi nouă în ochi faptul că există o creştere de sume, dar 
sumele nu sunt substanţial crescute ca urmare a calculării şi actualizării indicatorilor tehnico 
economici, ci după cum ne-a explicat şi domnul director administrativ de la Spitalul judeţean şi 
vizează o dotare suplimentară faţă de varianta din 2009. Asta înseamnă nişte echipamente 
mult mai performante decât cel care au fost luate în calcul la nivelul anului 2009 şi de aici 
rezultă şi majorarea cu aproape 10 milioane de lei a capitolului cheltuieli pentru investiţii, 
maşini, utilaje şi instalaţii pentru ocrotirea sănătăţii. Precizarea aceasta am considerat a fi 
necesar făcută pentru că spuneaţi că este vorba doar de o actualizare. Nu. Este vorba şi 
despre o dotare tehnică necesară. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am făcut o precizare, o să vă dau şi înregistrarea domnule consilier. 
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Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Acesta este un lucru foarte bun. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am făcut precizări, am spus că au crescut pentru lucrările de construcţie actualizarea 

cât şi modificările pentru dotări, dar vă mulţumesc pentru completare , este bine venită ca 
toată lumea să înţeleagă foarte bine. Dacă mai sunt alte intervenţii? Sper că nu am greşit că 
dotează cu echipamente mai performante ambulatoriul. Vroiam să mă conving, sper să nu fi 
fost vreo greşeală. Da, dacă sunt alte intervenţii? Vă rog. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Sunt şi modificări. Nu aprobăm şi modificările din documentaţia respectivă? Pentru că 

noi în conţinutul Proiectului de hotărâre avem doar sume, pentru –pentru. Ar trebui să 
supuneţi la vot cu totul ca să nu aveţi probleme în momentul în care veţi înainta documentaţia. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Documentaţia este terminată de verificat. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
E o sugestie. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am înţeles ce aţi spus dumneavoastră. Eu nu sunt mare specialist în drept ca 

dumneavoastră, nici măcar în cel administrativ. Documentaţia s-a terminat de verificat, inclusiv 
avizarea de către Ministerul Dezvoltării Regionale şi Turismului, rămâne ca Proiectul nostru de 
hotărâre să mai ajungă acolo şi pe 4 iunie se face vizita în teren şi am promisiuni că până la 
finalul lunii iunie va fi semnat şi contractual de finanţare. Nu ştiu dacă domnul secretar, sau 
colegii mei care sunt mai specialişti din executive în tema aceasta, nu ştiu dacă este necesară, 
adică dacă nu se subînţelege că aprobând aceste modificări de fapt se aprobă ceea ce aţi spus 
dumneavoastră. Domnule secretar, vă rog. 

Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
De fapt vă rog să observaţi că practic noi reformulăm proiectul iniţial. Da? Hotărârea 

Consiliului judeţean nr. 83/2009 se modifică, se completează şi va avea următorul cuprins, şi 
în hotărârea iniţială sunt cuprinse toate aceste lucruri la care vă refereaţi dumneavoastră. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dacă documentaţia este în sapatele Proiectului de hotărâre e documentaţia nouă pusă, 

din moment ce spune se completează cu documentele anexate. Bun, dacă mai sunt alte 
intervenţii? 

Dacă nu, deschidem procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu 29 voturi “pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulţumesc. 
 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul punct Proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului „Gestiunea 

în sistem informatic a Registrului Agricol şi a altor servicii publice destinate 
cetăţenilor, în cadrul unor unităţi administrativ – teritoriale din judeţul Bistriţa-
Năsăud – proiect 1”; 
 Am trimis o adresă oficială pe care am reîmprospătat-o de cel puţin 5 ori cu ture de 
telefoane la absolut toate primăriile, ne-au răspuns un număr de 39 de primării din cele 62 de 
unităţi administrative, 39 s-au arătat interesate. Am luat decizia fiind condiţionaţi de ghid să fie 
grupuri de câte 15 unităţi administrativ-teritoriale să depunem două proiecte. Din păcate nu 
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am avut pentru trei, nu am găsit înţelegere la primari să ne furnizeze toate datele şi în 
momentul de faţă până vineri la finalul programului îi aţteptăm să vedem din cele 39 care ne 
trimit hotărârile de consiliu prin care aderă la acest proiect. Sper ca din 39 să rămânem cu 30 
ca să putem depune cele două proiecte, adică să vină şi ultimele documente, hotărârile de 
consiliu. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia economică, avizul vă rog. 
Stroe Iulian-Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie, avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii. Domnule Curteanu, vă rog. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Nu înţeleg de ce nu aţi prins 3 proiecte a câte 13 

primării.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Pentru că este condiţionat de 15. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Între 10 şi 15 mi s-a explicat foarte clar. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Înseamnă că am fost dezinformat. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
E vorba de între 10 şi 15 primării, puteaţi prinde toate cele 39 de primării în această 

construcţie şi era foarte bine. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Aveţi foarte mare dreptate, dacă aşa stau lucrurile. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Pe de altă parte nouă cel puţin nu ni s-au ataşat la cele două proiecte… 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Încă nu sunt finalizate documentele, am precizat. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Nu ştim practic cu cine facem parteneriate în cele două Proiecte de hotărâri, acesta şi 

următorul. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cu unităţile administrativ teritoriale din judeţul Bistriţa-Năsăud. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Ştiţi că nu e lipsit de importanţă care din ele. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
E adevărat dar până vineri primim hotărârile de consiliu de la cei care doresc. Unii s-au 

înscris dar nu ne-au trimis hotărârile de consiliu. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Bun. Acum dacă îmi permiteţi pe fondul problemei şi i-am explicat şi domnului 

administrator public că din punctul meu de vedere ar trebui să fie direcţionate toate eforturile 
acestea către interoperalizarea bazelor de date, pentru că în momentul de faţă avem un 
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sistem informatic la nivelul Consiliului judeţean care nu funcţionazează la capacitate, avem un 
sistem informatic la nivelul APIA, avem un sistem informatic la nivelul Prefecturii. Toate aceste 
trei sisteme ar trebui să conlucreze. Toate vizează proprietatea la nivelul unităţilor 
administrativ-teritoriale, plus că avem şi baza de date aflată la nivelul oficiului de cadastru. Noi 
acum încercăm să aducem nişte bani în judeţ ceea ce este foarte bine, uitând că de fapt ar 
trebui să ne concentrăm asupra eficientizării lucrurilor pe care deja le avem, aceste baze de 
date de care vă povesteam. De aceea zic, este bine că se vor aduce bani în judeţ dacă 
proiectele vor avea succes, dar utilitatea lor credeţi-mă că am mare semn de întrebare, 
utilitatea lor efectivă, deşi mi s-a explicat că aceste baze de date vor fi vărsate date care nu ţin 
doar de registrul agricol, ci sunt şi date care permit o viziune mai amplă asupra a ceea ce se 
întâmplă în teritoriu, strict în ceea ce priveşte titlurile proiectelor de hotărâri şi anume 
registrele agricole nu ştiu în ce măsură putem noi …….. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Şi a altor servicii publice destinate cetăţenilor. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
E prost pusă problema. Nu ştiu în ce măsură putem noi justifica ca şi consiliu judeţean 

interesul nostru pentru registrul agricol. Da ne-ar interesa o bază cadastrală pe întreg 
teritoriul, sunt de acord cu dumneavoastră, dar registrul agricol atâta vreme cât la APIA deja 
există o evidenţă în acest sens, atâta vreme cât la fiecare primărie există o evidenţă în acest 
sens. Dincolo de acest lucru dacă tot vrem să aducem bani în judeţ mai sunt şi alte axe de 
finanţare care pot fi abordate. Din discuţiile cu colegii mei de exemplu pe sport s-a deschis o 
axă de finanţare şi aţi putea să vă interesaţi şi am putea face un Proiect de hotărâre în acest 
sens, nu doar nişte lucruri care pe viitor nu o să ne ajute. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Sigur domnule consilier o să fac efortul să nu ratăm nici o oportunitate de finanţare 

pentru judeţul nostru. De ce am aplicat aici pentru că aici a fost deschisă axa, noi trebuie să 
lucrăm pe baza unui ghid, deci nu pot să propun eu suplimentar, nu-s de accord cu ce aţi 
propus voi că eu vreau altceva şi cred că odată cu aplicarea acestor proiecte să ne ajute bunul 
Dumnezeu să le putem câştiga pe amândouă în mod cert se va putea face legătura cum bine 
aţi spus şi cred şi eu că este necesară între toate bazele de date existente în momentul de faţă 
pe la diferite instiţuţii ale Guvernului. Înţeleg că doamna director Deac Raluca, vreţi să 
interveniţi? 

Deac Raluca: - director executiv – 
Referitor la faptul că vrem să depunem două proiecte de câte 15 primării este numărul 

partenerilor, este criteriu de selecţie a proiectelor şi cu mai puţine primării am fi avut mari 
şanse să nu intre nici un proiect. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Da, vă mulţumesc pentru precizare. Domnule vicepreşedinte Popescu Grigore Dorin. 
Popescu Grigore Dorin: - vicepreşedinte – 
Eu atât vreau să spun legat de ceea ce spunea colegul nostru domnul Curteanu, că într-

adevăr au mai apărut am văzut şi eu cele două programe de finanţare, dar trebuie văzut că 
am înţeles că acolo unul este cu finanţare doar 80% şi altul cu 50%, dacă vă refeiţi la 
proiectele apărute recent. Nu ştiu dacă, capacitarea noastră a judeţului ne permite să avem 
contribuţia cere se impune. Deocamdată aici este un proiect cu finanţare integrală. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă rog doamna consilier Săsărman. 
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Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Cu privire la Proiectul pe care ni l-aţi supus spre 

dezbatere, eu doresc să întreb şi poate că cineva poate să-mi dea detalii. Fundamentarea 
costului proiectului, în ce constă efectiv, ce se va achiziţiona…… 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Eu v-aş adresa rugămintea să fac un serviciu în mod special. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
… şi aşa mai departe, pentru că vorbim de a aproba……. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
De acord, detaliile tehnice nu cred că e locul să le discutăm aici, dacă vreţi neapărat o 

să îi pun pe colegii noştrii, este o firmă specializată care ne scrie proiectul, care va face toate 
serviciile necesare, nu este un proiect scris de noi, de aparatul Consiliului judeţean. În ghid 
spune că se pot finanţa până la valoarea de 1,5 milioane de euro, cred că de aici s-a ajuns la 
această valoare. Pentru că atunci dacă ai o anumită sumă de bani încerci să-ţi alegi lucruri de 
calitate şi să te încadrezi la suma respectivă de bani. Suntem în fază de a aplica, până să 
ajungem să-l implementăm mai avem încă câţiva paşi de făcut. Dacă mai sunt alte intervenţii? 
Dacă nu deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 

Cu 28 voturi “pentru proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulţumesc. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
În oglindă acelaşi tip de proiect, Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Proiectului „Gestiunea în sistem informatic a Registrului Agricol şi a altor servicii 
publice destinate cetăţenilor, în cadrul unor unităţi administrativ – teritoriale din 
judeţul Bistriţa-Năsăud – proiect 2”; 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia economică, avizul. 
Stroe Iulian-Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie, avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii.  
Dacă nu, deschidem procedura de vot. Vă rog să votaţi.  
Cu 28 voturi “pentru”, 1 “abţineri” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulţumesc.  
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul punct Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului detaliat de 

venituri şi cheltuieli şi a programului cultural la Biblioteca Judeţeană „George 
Coşbuc” Bistriţa-Năsăud pe anul 2013; 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia economică, avizul. 
Stroe Iulian-Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de cultură, avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean –  
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Văd aici un amendament de la comisii.  

La art.2 se adaugă un nou alineat (2) care va avea următorul cuprins: 
„(2). Ordonatorul terţiar de credite este împuternicit ca, în limita sumelor alocate 

pentru activităţile aprobate potrivit alin.(1), să dispună redistribuirile financiare rezultate 
din economiile la acţiunile realizate, pentru alte activităţi cuprinse în program.”  

 Cred că pledoaria colegilor noştrii manageri în faţa comisiilor a fost una extrem de 
convingătoare. Este aici amendamentul comisiilor şi nu mai vin să aprobăm noi aceste lucruri, 
dar cred că este şi pentru operativitate.  

Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră? Domnule consilier Marc Vasile, vă rog. 
Marc Vasile: - consilier judeţean- 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi. Noi în Comisia economică am discutat despre acest 

lucru şi am ajuns la acest amendament din următorul motiv, sunt foarte multe activităţi la care 
era prinsă o anumită sumă, poate managerul unităţii respective ajunge la concluzia că suma 
respectivă este mai mare, el mai rămâne cu o anumită sumă. Atunci în aceste condiţii să dăm 
posibilitatea managerilor să le redistribuie pe alte activităţi că mai sunt şi alte activităţi care 
apar din partea colegilor noştrii primari din teritoriu şi atunci este absolut necesar să le 
finanţăm. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Exact. Dacă mai sunt intervenţii? 
Dacă nu, deschidem procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Anexa  nr.1 - cu 27 voturi “pentru”, 1 vot “împotrivă” , anexa 1 a fost 

adoptată. 
Anexa nr.2 – cu 26 voturi “pentru”, 1 “abţineri”, anexa 2 a fost adoptată. 
Supun votului dumneavoastră Proiectul de hotărâre în integralitate cu amendamentul 

comisiilor. 
Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Domnule preşedinte, nu m-au convins colegii asupra amendamentului pe care l-au 

propus. Eu aş vota pentru Proiectul de hotărâre dar nu aş vota pentru amendament. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am înţeles, dar este o excepţie ca în timpul procedure de vot să interveniţi pe 

procedură. În timpul procedurii de vot nu există proceduri, dar am înţeles votaţi cum vreţi 
dumneavoastră. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Este în regulă. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Procedura de vot este deschisă. Îmi pare rău că domnul Marc nu a ştiut să fie mai 

explicit dar eu am înţeles, şi din explicaţia dânsului s-a înţeles mai bine. Deci cu acest 
amendament, vă rog să votaţi. 

Cu 24 voturi “pentru”, 3 “împotrivă” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Ca şi paranteză dacă se face economie dintr-o activitate şi e o urgenţă, ei nu pot 

conform hotărârii noastre să facă acest lucru decât după amendarea făcută de acuma, că ar 
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trebui să vină cu economiile într-o altă şedinţă de consiliu să ne propună un alt program de 
activităţi, ca noi să aprobăm rectificarea programului de activităţi şi a sumelor şi ar fi vorba de 
a convoca consiliul într-o şedinţă extraordinară doar pentru asemenea lucru, sau să blocăm o 
activitate, asta am înţeles din ce am citit aici şi a explicat domnul Marc. Era foarte clar precizat 
în sumele alocate şi aprobate de către consiliu.   

Curteanu Eugen Dicones: - consilier județean – 
Problema e că noi ca şi Consiliu judeţean, autoritatea tutelară, pentru că sunt instituţii 

în subordinea noastră toate cele trei care apar azi pe ordinea de zi, noi aprobăm un program 
de activităţi cultural sau de alt tip în cazul acesta. Acest program de activităţi poate fi modificat 
prin hotărârea managerului societăţii cum doreşte domnia sa. Aici era nemulţumirea mea, 
înţelegeţi? Ca urmare a votului  dumneavoastră daţi mână liberă managerului. E în regulă dacă 
aţi ajuns la concluzia că aşa e mai bine, dar eu ca şi consilier judeţean am o anumită 
responsabilitate şi vreau să ştiu ce se întâmplă în instituţia respectivă. Asta era toată discuţia. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule consilier. Nu ştiu cum aţi votat la investirea managerilor că nu am 

o evidenţă, dar atunci când am dat un vot le-am acordat şi încrederea pentru gestionarea 
acestor activităţi şi vor răspunde fiecare pentru modificările care le fac dar, modificările din 
ceea ce am înţeles eu se fac în urma unor economii la sumele aprobate şi la programul de 
activităţi şi nu vor putea să-şi permită să modifice programul de activităţi în sens profund adică 
să mai facă 10 % din el. O să avem încredere în domnul vicepreşedinte Pugna că o să-i 
urmărească cu foarte mare atenţie. Domnule vicepreşedinte, vă rog. 

Alexandru Pugna: - vicepreşedinte – 
Mi-ar fi plăcut ca domnul coleg, consilier Curteanu să fi fost la fel de atent şi în 

legislature trecută când domnul preşedinte Liviu Rusu nu a vrut nici măcar să pună pe ordinea 
de zi. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Drept la replică la final doamna consilier. 

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Următorul proiect de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind aprobarea 
organigramei şi statului de funcţii al Bibliotecii Judeţene „George Coşbuc” Bistriţa-
Năsăud pentru anul 2013; 
 Aici este un amendament al iniţiatorului: 

- Se completează cu un articol nou (2) şi care va avea următorul cuprins: 
 „Art.2. Angajarea de personal pe posturile vacante, cât şi modificarea unor posturi care 

presupun cheltuieli suplimentare de personal, se va face în limita plafonului maxim a 
cheltuielilor de personal aprobate pe anul 2013, cu avizul ordonatorului principal de credite.”
  

- Se renumerotează articolele din Proiectul de hotărâre. 
Am făcut precizatrea ca să fie foarte calr pentru că, chiar dacă au posturi vacante şi nu 

sunt bugetate, să fie. Acest amendament este luat din lege şi trecut şi în Proiectul de hotărâre 
ca să fie mai clar pentru toată lumea. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură, avizul vă rog. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil cu amendamentul menţionat. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie, avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier – 
Aviz favorabil cu amendament. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia economică, avizul. 
Stroe Iulian-Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii. Domnule consilier Lupşan, vă rog. 
Lupşan Nicolae Grigore – consilier judeţean – 
Întrucât amendamentul care a fost propus va fi şi la Biblioteca judeţeană şi probabil şi 

pentru Centrul pentru cultură, apropo de nivelul cheltuielilor……… 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Faceţi referire la acest amendament, legat de organigramă şi stat de funcţii, da? 
Lupşan Nicolae Grigore – consilier judeţean – 
Da. Este nevoie pentru angajarea de personal de acordul Direcţiei Generale a Finanţelor 

Publice, care acord………… 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule consilier permiteţi-mi să vă spun ca de aceea l-am pus aici pentru că nu vreau 

să-mi spună Direcţia de finanţe că nu am voie să angajez, de aceea apare amendamentul. 
Lupşan Nicolae Grigore – consilier judeţean – 
Şi vroiam să solicit pentru perioada următoare să se facă la nivelul direcţiei financiare o 

analiză pentru toate cheltuielile de personal la toate instituţiile din subordine pentru a solicita 
la rectificarea de buget nivel de cheltuieli.   

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule Tiniş, aţi înregistrat solicitarea domnului consilier. 
Viorel Tiniş: - director executiv – 
Da, pentru că noi şi la aprobarea bugetului am solicitat unităţilor, am depus la Direcţia 

Generală a Finanţelor şi dânşii au venit cu dispoziţia cu o sumă. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deci avem la solicitări, Nicu, de ne ajung pe următorii 5 ani, numai că nu avem resurse. 

Dacă ne spune cineva mai avem nişte bani suntem pregătiţi cu solicitările, le avem adunate, 
îndosariate. Dacă mai sunt alte intervenţii din partea dumneavoastră? 

Dacă nu, deschidem procedura de vot. Vă rog să votaţi.  
Cu 26 voturi “pentru”, şi 1 vot “împotrivă” proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. Mulţumesc. 
 

* 
 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul punct de pe ordinea de zi  Proiect de hotărâre privind aprobarea 

bugetului detaliat de venituri şi cheltuieli şi a programului activităţilor culturale la 
Centrul Judeţean pentru Cultură Bistriţa-Năsăud pe anul 2013;  

Cu permisiunea dumneavoastră nu aş mai citi amendamentul care este acelaşi cu cel 
discutat la proiectul precedent. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
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Comisia economică, avizul vă rog. 
Stroe Iulian-Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de cultură, avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră? Domnul consilier Urîte, 

domnul Consilier Moldovan Andrei, domnul consilier Lăcătuş.  
Radu Florin Urîte: - consilier județean – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Deci legat de programe, şi sigur că întâmplător cunosc 

pe cei trei manageri de la bibliotecă, cultură şi muzeu şi am mare încredere că vom face ceea 
ce e mai bine pentru judeţ, pentru impact în societate şi de ce nu pentru atragere de turism, 
dar vreau să fac câteva precizări. Sigur că sunt o succesiunea de evenimente bine prezentate, 
cronologic, sunt în mare parte puse pe luni şi pe evenimente, dar consider totuşi că ar fi de 
importanţă ca pe viitor, pentru că se poate vorbi şi de sincronizarea de evenimente, că dacă 
ne uităm în speţă la fiecare sunt activităţi sau anumite evenimente puse la bibliotecă şi poate 
că dacă le-am analiza aşa, nu fac eu pe criticul dar cred că ţin de zone culturale, şi atunci ceea 
ce aş putea propune să,..şi  eu am adus o broşură aici şi o să vă pun la dispoziţie, deci este o 
broşură scoasă de Sibiu, sigur că îl iau ca exemplu tot timpul, este un calendar, sunt în spate 
şi hotelurile şi evenimentele importante sunt sugerate. Eu am mai discutat acest aspect că ar fi 
de gândit o broşură în acest sens şi aş vrea să definim odată să zicem începând cu anul 
următor cele mai importante evenimente la care le putem da o dimensiune mult mai mare în 
care inclusiv mediu de afaceri, odată ce le putem estima un buget de cheltuială, să atragem 
inclusiv sponsorizări. Aţi văzut a fost de exemplu Ambientul, a participat şi domnul preşedinte, 
vin şi fac ei evenimente şi îşi atrag sponsori, pentru că îşi atrag prin invitaţii pe care îi cheamă 
ca şi parteneri participă, pentru că şi eu de exemplu ca manager am participat la Sibiu la 
festivalul de teatru de la Sibiu ca sponsor din cadrul firmei. Deci cred că dacă le-am define pe 
cele de importanţă majoră, le-am bugeta şi după aceea sigur că da, în conlucrare pot să se 
sincronizeze pe eveniment, care este participarea de la cultură care este participarea de la 
biblioteca judeţeană şi care este participarea de la muzeu şi efectiv să dăm o altă dimensiune, 
atunci evident că vom aduce turism, vor fi monitorizate şi prin broşuri şi prin mass-media, cît 
şi prin ştiu eu, online şi aşa mai departe şi evident dacă participăm toţi putem să facem şi să 
dăm să fie şi consum şi să funcţioneze şi mediul de afaceri.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dacă îmi permiteţi aş vrea să subscriu în totalitate la propunerea dumneavoastră şi o 

să-i rog pe cei trei colegi ai noştrii pentru că pe bugetul de anul aceste a fost foarte greu, erau 
interimari prin altă parte unii. Pentru anul următor am rugămintea la toţi trei să gândiţi 3-5-9 
nu ştiu evenimente care să fie a celor trei instituţii, evenimente de mare amploare care să aibă 
un calendar şi o broşură de promovare comună, implicit cu celelalte atracţii turistice, să ne 
gândim împreună cu, colegii. Îi rugăm pe colegii noştrii consilieri judeţeni să facă sugestii 
managerilor celor trei instituţii şi aşa cum eu v-am spus în discuţiile pe care le-am purtat în 
particular cu fiecare dintre dumneavoastră îmi doresc foarte ca cel puţin 3-4 evenimente să 
înceapă să aibă răsunet chiar mai mult decât naţional, internaţional care să transforme şi în 
atracţie turistică şi de care pot beneficia şi cei care îşi desfăşoară activitatea în zona de servicii. 
Am rugămintea, sunteţi oameni cu multă experienţă fiecare, vă rog să vă faceţi timp, să 
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gândiţi astfel de lucruri şi pentru toamna acestui an, nu ştiu dacă vreţi în luna septembrie, 
într-una din şedinţele de consiliu din luna septembrie să alocăm un timp la finalul şedinţei să 
discutăm un astfel de program comun în care să se însrie şi propunerea pe care a făcut-o şi 
domnul consilier judeţean Urîte. Scuzaţi-mă că v-am interupt, vă rog să continuaţi. 

Radu Florin Urîte: - consilier județean – 
Doar o simplă completare, şi în mediul de afaceri se pot propune întâlniri parteneriale şi 

invită colaboratorii exact în zilele evenimentului şi vă daţi seama că prefer să dea o 
sponsorizare care în valoare este mai mică decât să-şi aducă el formaţii şi aşa mai departe. 
Deci cu asta sunt convins că şi colegii şi domnul director au înţeles mesajul. Mulţumesc.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Domnul consilier Moldovan. 
Moldovan Andrei Valentin: - consilier judeţean –  
Mulţumesc. Domnule preşedinte în luna octombrie se împlinesc 150 de ani de la 

moartea lui Andrei Mureşanu bistriţean, autorul Imnului Naţional. Eu propun ca amendament, 
deci a scăpat chestiunea aceasta din programul de activităţi a Centrului Judeţean pentru 
Cultură să îşi prindă o activitate dedicată lui Andrei Mureşanu în luna octombrie care să fie în 
colaborare cu filiala Cluj a Uniunii Scriitorilor din România. Eu am avut nişte discuţii cu 
preşedinta filialei în acest sens, şi s-a declarat deschisă pentru aşa ceva. Finanţarea ei, 
cuantumul îl vor stabili dânşii, iar finanţarea ei ar urma să fie din acele economii care se fac 
conform amendamentului de la alte activităţi. Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule director Pintea, care este poziţia dumneavoastră vizavi de ceea ce a spus 

domnul consilier?  
Pintea Ioan – manager Biblioteca judeţeană George Coşbuc- 
În programul cultural al Bibliotecii judeţene George Coşbuc este trecută una din 

manifestări dedicată lui Andrei Mureşanu. Şi dacă dumneavoastră aţi făcut acest amendament 
îmi este foarte de folos pentru că din economiile de la celelalte manifestări poţi să faci.... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Staţi, că nu am înţeles foarte bine propunerea domnului consilier Moldovan. Deci 

dumneavoastră aveţi în programul de activităţi prinsă propunerea domnului consilier. Să 
amendăm programul Centrului judeţean pentru Cultură. Domnule Ţărmure. 

Ţărmure Gavrilă: - manager Centrul Judeţean pentru Cultură – 
Mi se pare de bun simţ şi bun augur propunerea domnului consilier, vom ţine cont de 

ea, de altfel am şi vorbit cu probabil şi cel mai competent descendent al lui Andrei Mureşanu 
domnul Ioan Bundaşi, eu şi anul trecut i-am scos o carte pe care i-am donat-o elevilor de la 
Colegiul Naţional Andrei Mureşanu. Acum vom edita o monografie mult mai amplă care să 
cuprindă toată viaţa, toată opera şi tot ce a făcut Andrei Mureşanu.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Mulţumesc domnule director. Ca să nu se simtă cumva izolat directorul muzeului sau 

exclus din asemenea propunere, o să-l rog pe domnul director Gavrilaş să se gândească şi 
dânsul, o anumită participare la evenimentul extrem de important la care făcea referire 
domnul consilier Moldovan. 

Gavrilaş Alexandru: - manager Complexul Muzeal Bistriţa-Năsăud - 
Este adevărat că nu este trecut în planul de activităţi culturale nimic legat de Andrei 

Mureşanu, noi anul trecut, am spus şi în şedinţa trecută am adus imnul în toate şcolile din 
judeţ la nivel de 40 mii de fotocopii cu imnul cu date despre casa memorială, şi toate aceste 
lucruri în colaborare cu Inspectoratul şcolar.  
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Mulţumim pentru ceea ce aţi făcut, ne interesează să gândiţi ceva cum participăm la 

următorul eveniment, nu trebuie să ne spuneţi acum, să gândiţi ceva de asemenea natură şi 
se subînţelege la fiecare proiect că proiectele de activităţi aprobate sunt amendate cu 
propunerea domnului consilier Moldovan şi fiecare din unităţile dumneavoastră să vedem cu ce 
poate să contribuie ca să putem să avem un eveniment de dimensiunea lui Andrei Mureşanu. 
Domnul consilier Lăcătuş, vă rog.    

Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean - 
Mulţumesc domnule preşedinte. Legat de manifestările culturale, mă uitam şi eu aici…. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Numai puţin că vrea să vă audă şi doamna consilier Montoiu.  
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean - 
Legat de manifestările culturale care sunt prezentate de Centrul Judeţean pentru 

Cultură, rugămintea mea, că din 2001 Centrul Judeţean pentru Cultură şi cu sprijinul 
Consiliului judeţean am avut  festivalul acela din 15 august, Festivalul internaţional al romilor 
care a fost susţinut, şi de data aceasta nu îl văd prins nicăieri. Mai mult Lechinţa 21 
septembrie festivalul romilor de la Lechinţa nu este prin nicăieri. Am lăsat un program, la 
fiecare sfârşit de an la Centrul Judeţean pentru Cultură un program cu toate manifestările 
culturale care le avem în cursul anului şi văd că nici o manifestare nu e prinsă. Rugămintea 
mea este că dumneavoastră sunteţi amator la festivalurile noastre şi la jocurile noastre specific 
ţigăneşti. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Eu sunt amator la toate festivalurile nu numai la dumneavoastră. 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean - 
Rugămintea mea este să ţineţi cont mai ales la Lechinţa acolo unde jucăm cu….. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
De obicei am susţinut eu festivalurile voastre, fie vorba între noi dar …. 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean - 
Rugămintea noastră este să susţineţi …… 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Domnule Ţărmure de ce v-aţi supărat pe romi? 
Gavril Ţărmure: - manager Centrul Judeţean pentru Cultură – 
Domnule perşedinte şi stimaţi domni, domnişoare şi doamne  lucrurile stau în felul 

următor. Noi am prins în calendarul nostru şi evenimente organizate de  concitadini noştrii, dar 
în ultimul an dumnealor ne-au părăsit şi au intrat sub patronajul administrativ al Centrului 
Cultural Municipal, deci nu noi i-am abandonat pe ei ci invers. Suntem dispuşi să colaborăm în 
continuare, într-adevăr pentru câteva acţiuni care erau programate pentru începutul anului, 
februarie şi aprilie nu au venit niciodată cu o solicitare concretă şi noi finanţările le facem în 
baza unui proiect în care să se specific toate tipurile de cheltuieli. Dacă noi nu l-am făcut şi 
dânşii nu l-au făcut nu puteam noi să-l menţinem în calendarul nostru. Ce au dânşi pentru 
septembrie le-am trecut în program şi vom colabora cu convingere şi cu toată solicitudinea cu 
dumnealor. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deci le-aţi trecut în program. 
Gavril Ţărmure: - manager Centrul Judeţean pentru Cultură – 
Am trecut în varianta corectată.  
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule Neia, nu v-aţi luat dosarul de azi numai cel de luni. 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Aş vrea, şi vreau să se înţeleagă, festivalul din 15 august, care domnul primar ni l-a 

confiscat, aş vrea să se ţină cont cum a fost exact până acum  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Ce să propunem? Să facem unul în capătul celălalt al pietonalului, sau cum să facem? 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Până acum se făcea o colaborare foarte fructuoasă între Centrul Judeţean pentru 

Cultură şi Centrul Municipal şi aduceau formaţii din afară. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule Neia, scuzaţi-mi zâmbetul dar………… 
Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Aşa e, vă rog pe dumneavoastră să găsim modalitatea să se colaboreze. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule Neia vă asigur că o să am o discuţie cu domnul primar şi poate reuşesc să 

deconfisc acţiunea dumneavoastră. Urmărind activităţile cultural importante desfăşurate de 
municipalitate mi-am propus să am o discuţie cu domnul primar vizavi de implicarea şi 
desfăşurarea lor în concurenţă între cele două centre şi sunt câteva festivaluri gen Maialul 
maghiar care a avut loc în weekend, festivalul romilor sau ostermarkt-ul care o să-i propun 
domnului primar să fie desfăşurate în organizarea şi colaborare între cele două instituţii de 
cultură importante cea municipal şi cea judeţeană şi îi mulţumesc domnului director că a găsit 
înţelegerea necesară să corecteze planul de activităţi.   

Emil Neia Lăcătuş: - consilier judeţean – 
Mulţumesc domnule preşedinte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
O să vă rog domnule ditrector Ţărmure să solicitaţi să intermediez cu primarul o 

discuţie între dumneavoastră şi domnul Cosma. Domnul doctor Suciu vă rog. 
Suciu Andrei: - consilier judeţean – 
Vroiam să spun colegului că la Lechinţa nu este nici o problemă, acum sunt Zilele 

Lechinţei, înainte erau a saşilor, o perioadă au fost a ţiganilor, acum sunt ale Lechinţei. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule consilier Lăcătuş, nu aveam oameni la spectacol. Domnul primar Romeo a 

suprapus Zilele Lechinţei peste Festivalul romilor sau peste ziua romilor cum vreţi 
dumneavoastră. Dar cred că, acuma nu ştiu cine făce o precizare că şi duminică aveţi un 
festival o ţineţi numai într-un festival aici. Dumneavoastră trebuia să rămâneţi la Partida 
romilor nu să mergeţi la PDL şi atunci domnul Cosma era mai atent cu dumneavoastră poate. 
Numai Consiliul local poate face intervenţii acolo dar mă rog. Cred că sunteţi mulţumit de 
răspunsul domnului director, nu? Putem merge mai departe. 

Dacă mai sunt alte intervenţii? 
Dacă nu vă mulţumesc , deschidem procedura de vot pentru anexa nr.1. Vă rog să 

votaţi. 
Anexa  nr.1 - cu 28 voturi “pentru”, anexa 1 a fost adoptată. 
Anexa nr.2 – cu 29 voturi “pentru”, anexa 2 a fost adoptată. 
Supun votului dumneavoastră Proiectul de hotărâre în integralitate cu amendamentul 

comisiilor. 
 Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
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Cu 29 voturi “pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat.   
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul punct de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei şi statului de funcţii al Centrului Judeţean pentru Cultură Bistriţa-
Năsăud pentru anul 2013 cu acelaşi amendament al iniţiatorului pe care vi l-am făcut 
cunoscut şi la Proiectul de hotărâre legat de Biblioteca judeţeană 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură, vă rog avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie, avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc.Comisia economică, avizul. 
Stroe Iulian-Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii.  
Dacă nu sunt, deschidem procedura de vot. Vă rog să votaţi Proiectul de hotărâre cu 

amendamentul prezentat. 
Cu 27 voturi “pentru”proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulţumesc.  

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul punct de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatelor 
finale ale evaluării managementului la Complexul Muzeal Bistriţa-Năsăud; 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură, vă rog avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc.Comisia administraţie, avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii?  
Dacă nu, deschidem procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu 26 voturi “pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
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Următorul punct de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului 
detaliat de venituri şi cheltuieli şi a planului de activitate la Complexul Muzeal 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2013 cu acelaşi amendament al comisiilor 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia economică, vă rog avizul. 
Stroe Iulian-Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de cultură, avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Să fie cuprins şi în procesul verbal un amendament la Programul de 

activităţi cu activităţile propuse de domnul consilier Moldovan Andrei Valentin. Dacă sunt alte 
intervenţii? Domnule consilier Moldovan, vă rog. 

Moldovan Andrei Valentin: - consilier judeţean –  
Domnule preşedinte, îmi cer scuze pentru faptul că mă simt nevoit să îmi exprim aici 

aşa cum am făcut şi în comisie, regretul că prin finanţarea activităţilor Complexului Muzeal s-a 
sistat un proiect care a fost de anvergură iniţiat pe timpul domnului Marinescu, în legislatura 
trecută stopat, reluat sub o altă formă şi acum abandonat definitiv. Este vorba de valorificarea 
moştenirii literare a lui Liviu Rebreanu prin documentele aflate la Biblioteca Academiei 
Române, activitate în care s-a implicat alături de Muzeul judeţean şi Academia Română cu 
rezultate notabile până acum, dar la care s-a renunţat nu formulez nici un amendament, nu 
mai solicit nimic dar simt nevoia să spun acest lucru pentru că este un lucru pentru care ne 
vor judeca cei care urmează după noi, mult mai tineri decât noi care se vor întreba cândva de 
ce acest proiect a fost abandonat tocmai la Bistriţa. Aş vrea să vedeţi amploarea lui printr-un 
scurt citat din recomandarea pe care o face Consiliului ştiinţific al Academiei române 
academicianul Gabriel Ştrempel, recomandând consiliului ştiinţific aceste lucrări care într-un 
colectiv redacţional au început, au continuat aici şi acum nu mai urmează cursul. Mai 
important spune el decât iniţiativele editoriale amintite este formarea unui colectiv redacţional 
sub auspiciile Muzeului Judeţean bistriţa-Năsăud care să valorifice documentarul existent din 
depozitul Academiei române. Coordonarea unei echipe de tineri cercetători de către Nicolae 
Gheran este garanţia unui profesionalism şi a unor probleme lucrate la cele mai ridicate 
exigenţe. Vă mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule consilier am înţeles că aţi primit toate explicaţiile în comisie, nu există soluţia 

legală pentru a continua un asemenea proiect dar dacă aţi ţinut neapărat să mai prezentaţi 
odată situaţia în plen o să-l rog şi pe domnul vicpreşedinte Pugna ca să fie foarte clar şi pentru 
ceilalţi, în condiţiile în care este nevoie de completări şi pe domnul director Gavrilaş să vă 
explice. Nu este vorba de rea voinţă. Nu putem. Vă rog domnule vicepreşedinte Pugna. 

Alexandru Pugna: - vicepreşedinte – 
Această discuţie a avut loc şi în cadrul Comisiei de cultură, dar vi s-a explicat domnule 

Moldovan. Sigur nimeni nu contestă valoarea domnului Nicolae Gheran care este specialistul 
numărul 1 în opera rebreriană. A fost o perioadă în care maestrul a fost angajat al Muzeului 
judeţean tocmai pentru a se ocupa de punerea în valoare prin intermediul Academiei române a 
opere scrise de Liviu Rebreanu şi sigur că problema intervenită în curtea nepotului a spus că 
acest lucru nu mai este posibil să fie angajat şi nici contractul acela de colaborare. Ceea ce s-a 
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putut s-a făcut şi domnul Moldovan ştie bine, s-au cumpărat cărţile şi lucruri legate de Liviu 
Rebreanu de la nepotul său şi s-a cumpărat anul trecut dacă ţin bine minte un număr 
important de cărţi dedicate. Trebuie să găsim şi vom încerca împreună cu domnul director dar 
şi împreună cu directorul bibliotecii pentru că nu numai Muzeul este instituţia care se poate 
ocupa sau ar trebui să se ocupe să sprijine această acţiune a lui Nicolae Gheran, ci şi                                                                                                   
Biblioteca cred că în primul rând. Vom încerca să găsim soluţiile legale pentru ca domnul 
Nicolae Gheran să fie ajutat şi sprijinit pentru a-şi putea continua opera de promovare. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule vicepreşedinte. Consideraţi că trebuie să mai completaţi ceva 

domnule director, sau a fost extrem de explicit domnul Pugna?  
Este în regulă. Domnul consilier Coman Samuel. 
Coman Samuel: - consilier judeţean – 
Legat de Casa memorială Liviu Rebreanu, vreau să vă spun că domnul director ne-a 

spus în comisii că se lucrează acuma la renovarea ei. Am făcut intervenţii acum câteva luni de 
zile pentru că am fost cu copiii, mă duc în fiecare an în judeţ la diferite case memoriale şi era 
o clădire care avea nevoie foarte mare de reparaţii. Mă bucur că în luna aceasta o să fie 
reparaţii de vreo 250 milioane am înţeles, lei vechi şi sperăm să arate mai bine după această 
lună, de aceea invit elevii, profesorii să viziteze casa, peste vreo luna şi ceva o să arate mai 
bine. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Da, alte intervenţii? 
Deschidem procedura de vot pentru anexa 1. Vă rog să votaţi. 
Anexa nr.1 - cu 28 voturi “pentru”, 1 vot „împotrivă” anexa 1 a fost adoptată. 
Deschidem procedura de vot pentru anexa 2. Vă rog să votaţi. 
Anexa nr.2 – cu 28 voturi “pentru”, anexa 2 a fost adoptată. 
Vă supun votului proiectul de hotărâre, în integralitatea lui cu amendamentul comisiilor. 
Deschidem procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu 25 voturi “pentru şi 1 vot “împotrivă” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Vă mulţumesc. 
* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul punct de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei şi statului de funcţii al Complexului Muzeal Bistriţa-Năsăud pentru 
anul 2013, cu acelaşi amendament al iniţiatorului, ca şi la proiectele precedente. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură, vă rog avizul. 
Bugnar Ramona Cristina: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de administraţie, avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia economică, avizul. 
Stroe Iulian-Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră? Domnul Moldovan 

Andrei. 
Moldovan Andrei Valentin: - consilier judeţean – 

 Domnule preşedinte ţin să mulţumesc domnului director că s-a străduit să ţină cont de 
ce am discutat în urmă cu câteva şedinţe de a creea posibilitatea organizării unor concursuri la 
casele memoriale pentru muzeografi, indiferent cum se vor numi ei în statele de funcţii. Am 
înţeles că modificările care sunt la statele de funcţii vizează şi aşa ceva, iată un lucru de bine.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc domnule consilier. Dacă sunt alte intervenţii. Dacă nu deschid procedura 

de vot pentru a vota proiectul în integralitatea lui. Vă rog să votaţi.  
Cu 28 voturi “pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulţumesc. 

 
* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul punct de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind numirea în funcţia 
publică de director general al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Bistriţa-Năsăud a doamnei FONTUL DELIA-CLAUDIA;  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de administraţie, avizul. 
Mereuţă Mircea: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. V-am prezentat atunci când am citit ordinea de zi, doamna Fontul Delia 

a ţinut concursul pentru postul respectiv la ANFP Bucureşti şi a luat concursul, şi asta este 
procedura. Dacă sunt intervenţii.  

Dacă nu deschid procedura de vot. Cu precizarea că votul va fi secret dar de asta se 
ocupă domnul Paul, nu domnule secretar? Vot secret al majorităţii consilierilor judeţeni 
prezenţi. Vă rog să votaţi. 

 
Cu 26 voturi “pentru”, Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulţumesc. 

 
* 

 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Următorul punct de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind numirea doamnei 

COTFAS LILIANA în funcţia publică de director executiv, prin detaşare la Serviciul 
Public Comunitar de Evidenţă a Persoanelor Bistriţa-Năsăud. Este o prelungire a 
detaşării după obţinearea avizului de la ANFP. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de administraţie, avizul vă rog. 
Mereuţă Mircea: - consilier – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. Dacă sunt intervenţii.  
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Dacă nu vă supun votului proiectul de hotărâre în integralitatea lui cu precizarea că este 
vot secret. Vă rog să votaţi.  

Cu 26 voturi “pentru”, Proiectul de hotărâre a fost adoptat.  
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Dacă la diverse sunt intervenţii din partea dumneavoastră? 
Dacă nu vă doresc o după masă plăcută. Vă mulţumesc. 
Declar şedinţa închisă. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 
 
 

    P R E Ş E D I N T E,    SECRETARUL JUDEŢULUI, 
EMIL RADU MOLDOVAN     IOSIF REDL 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Intocmit: consilier asistent Răscol Maria ____ 


